
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 16.09.204 

Til stede via: Anders, Roger, Øivind, Håvard, Thorgrim  
 

Ikke tilstede: Andre  

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:       
 

2 Sammenslåing nsf/usf 

Anders informerte om sammenslåingsarbeidet. 

Ekstraordinær kongress 10.11.24 kl 17.00 

Info ligger ute på sjakk.no 

AA  

  

   

    

3 Høstturneringen 

Er i gang med 48 deltagere, fordelt på 4 grupper a 12 i 

hver gruppe. 

 

HA  
  

4  Økonomi 

Foreløpig et resultat på ca. 10 000,-  

Det kan se ut som året går ut i litt minus, med tanke på fjorårets 

strømutgifter, mens det største inntektsbringende tiltaket er NM 

i hurtigsjakk for seniorer. 

 

Øivind og Roger ser på bilag fra sjakkbutikken tilbake fra 

mai, for å sjekke evt. Feilføring. 

   

 

 

 

RL, ØA 

  
 

5 Hjemmeside 

Runderapporter har vært lagt ut de første rundene, og blir 

lagt merke til utenfor klubben. Vi må formalisere mer hvem 

som skriver for hver runde 

  

RL, HA, 
AA  

   

  

6 Seriesjakk 

Spørsmålet er 3 eller 4 lag. Det er ikke noe problem å stille 

3 lag, men er det verdt slitet å stille 4 lag? 

Det meldes på 3 lag til å begynne med, så ser vi an om vi 

klarer et lag til. 

AA   

7 Turneringer i klubben i høst 

Anders legger opp til helgeturnering i oktober, for å få 

trening før seriesjakken. 

AA   

8 Trening i klubben 

Barnesjakk er i gang, med 7 deltagere. 

Andreas og Anders S er med og organiserer. 

   

9 Sjakk og Samfunn 

Thorgrim og John Christian har vært med på arrangement 

   



for å fronte sjakk mot Marienlystfestivalen. 

 

Det kan bli muligheter for sjakk for pensjonister på 

Konnerud og på Åskollen. 

10 Portretter og bilder 

Andre nærmer seg å få til portretter av klubbens spillere, 

som kan brukes på klubbens hjemmeside. 

ATH, 
AA 

  

11 NM Hurtigsjakk – seniorer 

2. – 3. november 2024 på Konnerud 

   

12 Åpent NM lyn- og hurtigsjakk 2025 

10. – 12. januar på Sunnvolden. 

Lokaler blir gratis, men noe dyrere rom enn i Drammen. 

   

13 Brønnøysundregistrene 

Roger sørger for å registrere det nye styret i 

Brønnøysundregisteret. 

 

Signaturrett oppdateres til Leder og et styremedlem. 

   

14 Eventuelt: 

Det er muligheter for å søke både Å fondet og 

Sparebanken Øst 

   

15 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


